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國立臺灣大學 藝術史研究所 
Graduate Institute of Art History, National Taiwan University 

應徵專任教師申請表 
Application Form for Faculty Position 

 

 
一、 基本資料 Base information: 

姓  名 

Full Name 

 

 
擬申請職別 

Apply for 

Track 

□教授 Professor 

□副教授 Associate Professor 

□助理教授 Assistant Professor 
國  籍 

Nationality 

 

 

擅長語言 

Languages  

 

 

 

 

二、 學歷 Education: 

學位 

Degree 

學校名稱 

College/University 

系  所 

Department/ Graduate Institute 

就學起迄年月 

From (yyyy/mm) ~To (yyyy/mm) 

學士 

B.A. 

   

碩士 

M.A. 

   

博士 

Ph.D. 

   

 

 

三、 五年內代表著作（篇名、刊名、書名、出版社、出版年月、起訖頁數等）： 

Representative publications in or after February 2021 (Title/Source/Publication Year and Month/ISBN or ISSN): 

1. 

2. 

3. 

 

四、 七年內參考著作（篇名、刊名、書名、出版社、出版年月、起訖頁數等）： 

Supporting publications in or after February 2019 (Title/Source/Publication Year and Month/ISBN or ISSN): 

    1. 

2. 

3. 

 

五、 繳交資料檢核表 Application Materials Checklist: 
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是否繳交 

CHECKLIST 

資料項目（必須繳交紙本；申請截止日之後，不接受補件） 

Hard copy materials must be postmarked by April 30, 2025. 
✓ X 

  1. 本所應徵申請表一份（本表） 

Application form 

  2. 中文或英文個人履歷一份 

Curriculum vitae 

  3. 歷年著作目錄一份 

List of publications 

  4. 博士學位畢業證書影本一份（或臨時學位證明文件正本一份） 

Copy of Ph.D. diploma (or a formal temporary certificate issued by the university) 

  5. 博士班歷年成績單正本一份（無成績單者，請提供校方相關說明書正本一份） 

Transcript of the highest degree (or Enrollment Certificate) 

  6. 五年內代表著作最多三種，各一份（必須為 2021 年 2 月以後出版） 

Representative publications: up to three academic works published in or after 

February 2021  

※ 以期刊、專書論文為代表著作應至少二篇，專書得以一本為代表著作。聘任為助

理教授等級者，得以其博士學位論文為代表著作。 

The representative work should include at least two published journal articles/book 

chapters or one scholarly monograph. Applicants for the position of assistant professor 

may submit their doctoral thesis or dissertation as their representative work. 

※ 若以專書、專書論文為代表著作，應檢附經審查通過後出版之相關證明。 

If a book or a book chapter is designated as the representative work, the applicant 

should present proof of said works having been peer-reviewed prior to publication. 

※ 應徵過程如需代表著作電子檔，本所將另行通知。 

If the PDF files of Representative publications are required during the application 

process, we will notify you individually. 

  7. 七年內參考著作最多三種，各一份（必須為 2019 年 2 月以後出版） 

Supporting publications: up to three additional supporting works published in or after 

February 2019  

※ 應徵過程如需參考著作電子檔，本所將另行通知。 

If the PDF files of Supporting publications are required during the application process, 

we will notify you individually. 

  8. 二位推薦人的姓名及聯絡方式 

Names and contact information of two referrers  

  9. 如有現職及經歷證明文件，請務必提供影本一份 

Evidence of work experience (if any) 

  10. 如有中華民國教育部核發之教師證書，請務必提供影本一份 

Copy of Teacher Certificate issued by Ministry of Education, Taiwan R.O.C. (if any) 

  11. 擬開授大學部及研究所之課程大綱，各一份 

Syllabi for a liberal education course (for undergraduate students) and a seminar (for 

graduate students) 

※ 每一門課程每學期共有 16 週，每週 3 小時。 

Each course is normally 3 hours per week and there are 16 weeks in a semester. 

 


